
2 bin 500 kişi
aşure hayrında
bir araya geldi
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88’lik İbrahim amcadan

gEnçLERE
‘çALışın’
tAvSiyESi

Denizli’nin Buldan il-
çesinde üzüm bağından
dönen karı koca, kont-
rolden çıkarak devrilen
traktörün altında kaldı.
Talihsiz çift olay yerinde
hayatını kaybetti. >>3’te

yaşlı çift
traktörün

altında
can verdi

Cumhurbaşkanı ve
AK Parti Genel Başkanı
Recep Tayyip Erdoğan'ın
belediyelerin SGK'ya olan
borçlarını ödemesi çağrı-
sına CHP Genel Başkanı
Özgür Özel'den yanıt gel-
di. >>Haberi Sayfa 6’da

Özel Denizli’yi 
örnek gösterdi

Denizli Büyükşehir Belediyesi
Kent Konseyi’nin ‘Yerinde öğre-
niyoruz’ projesi kapsamında Fatih
Sosyal Etkinlik Merkezi’nde açılan
gastronomi mutfağında kursiyerlere
pide yapımı ile ilgili teorik ve uy-
gulamalı eğitimler veriliyor. >>5’te

Merkezefendi Bele-
diyesi, iş arayanları ve
işverenleri buluştura-
cak ‘Kariyer ve İstih-
dam Ofisi' projesinin
hazırlık toplantısını ger-
çekleştirdi. Merkez-
efendi Belediye Başka-
nı Şeniz Doğan, “bele-

diyemize sosyal yar-
dım noktasında destek
için gelen hemşehrileri-
mizden çalışabilir du-
rumda olanları da iş
dünyasına yönlendire-
rek balık vermek yeri-
ne balık tutmayı öğre-
teceğiz” dedi. >>4’te

Denizli’de 16 ya-
şındaki genç motor
ustası Canan Doğdu
babasının desteğiyle
sanayide tamirci
dükkânı açtı. Müşte-
rilerinin şaşkın ba-

kışları arasında çalış-
malarını sürdüren
Doğru, “Tamirciyim
dediğimde şaşırıyor-
lar, sonra tebrik edi-
yorlar” dedi.
>>Haberi 5’te

Denizli'nin Sarayköy
ilçesinde etkili olan şiddetli
yağış, Duacıllı Mahalle-
si'nde dere yatağının taş-
masına neden oldu. Etkili
fırtınanın çatıları uçurdu-
ğu mahallede, ekili arazi-
ler sular altında kaldı.
>>Haberi Sayfa 3’te

Dere taştı
çatılar uçtu!

Pamukkale için gece gündüz ça-
lıştıklarını ifade eden Başkan Ertemur,
Pamukkale Gençlik Merkezi, Koça-
çukur, belediyenin borçları, ilçedeki

kaçak yapılaşma, Pamukkale Bele-
diyesi’nin isminin değiştirilmesi baş-
ta olmak üzere merak edilenleri ya-
nıtladı. >>Haberi Sayfa 8’de

“PAmukkALE kAcAk
cEnnEti oLmuS”

Denizli'nin Buldan il-
çesinde yaşayan 88 ya-
şında olmasına rağmen
üretmeye devam eden
İbrahim Akkaya, gençle-
re tarım ve çiftçilikle uğ-
raşmalarını tavsiye etti.
>>Haberi Sayfa 4’te

merkezefendi’den
iş arayanlara fırsat Pamukkale Belediye Başkanı Ali Rıza

Ertemur, basın mensupları ile buluştu. 

“Babam en büyük destekçim”

ERkEkLERE
taş çıkartıyor

Acıpayam Belediyesi tarafın-
dan işine son verilen işçilerin ya-
nında olan Hizmet-İş Sendikası
Denizli Şube Başkanı Sezai Söy-
lemez, “İşçiden tasarruf olmaz.
Seçimler öncesinde emek, emek-
çi, hak, hukuk, kardeşlik denilin-
ce en çok sesleri çıkanlar, maz-
batalarını alır almaz bu değerle-
ri unuttu” dedi. >>Devamı 6’da

Kaza, Denizli’nin
Pamukkale İlçesine
bağlı Pamukkale-
Karahayıt yolu üze-
rinde meydana gel-
di. 3 aracın karıştığı

kazayı gören çevre-
dekilerin ihbarı üze-
rine olay yerine 112
Acil Sağlık ve itfaiye
ekipleri sevk edildi. 
>>Haberi 3’te

Pamukkale’de
korkutan kaza!

Milliyetçi Hareket Partisi Denizli
Teşkilatı, Muharrem Ayı etkinlikleri
kapsamında 2 bin 500 kişilik aşure
hayrında bulundu. Parti binası önün-
de yapılan hayra Denizli iş ve siyaset
dünyası başta olmak üzere çok sayı-

da vatandaş katıldı. “Muharrem ayı-
nın ve Aşure gününün hayra, bolluğa
veberekete vesile olmasını diliyorum”
diyen MHP Denizli İl Başkanı Mehmet
Ali Yılmaz, “Filistin’deki savaşın, ka-
nın ve gözyaşının dinmesini ev Tür-

kiye’de terörsüz huzura erdiğimiz bir
ülke olmasınıCenab-ı Hak’tan niyaz
ediyorum. Bu özel güne katılım sağ-
layan tüm hemşehrilerime de teşekkür
ediyorum. Allah kabul etsin” ifadele-
rini kullandı. >>Devamı Sayfa 7’de

MHP Denizli Teşkilatı, Muharrem Ayı dolayısıyla parti bi-
nası önünde 2 bin 500 kişilik aşure hayrı gerçekleştirdi.

mHP’dEn
ASuRE HAyRı

Büyükşehir
kadın pide ustası

yetiştiriyor

“SiZdE vicdAn yok mu?”

HABER
ÖZELÖZEL



2 27 TEMMUZ 2024 CUMARTESi

Bugün, iç dünyanızdaki bencil-
lik nedeniyle kendinizi daha kar-
maşık duygusal içerisinde bula-
bilirsiniz. 

Biraz daha dikkatli olmalı ve
kontrolü elinizde bulundurmanın

yollarını aramalısınız. 

KOÇ (21 Mart-20 Nisan)

Kendinizi baskı altında hisse-
debilirsiniz. Üzerinizdeki olum-
suzluktan bir an önce kurtulmalı
ve birlikteliğinize yönelik adımlar
atmalısınız. Olanakların tam da

istediğiniz gibi olabileceği bir sü-
rece giriyorsunuz.

BOĞA (21 Nisan-20 Mayıs)

Mümkün olanlar üzerinde et-
kinlik göstermenin sizin açınız-
dan çok daha iyi olabileceğini
unutmamalısınız. Kişisel sorum-
luluklarınız doğrultusunda hare-

ket ederken de kontrolü mutlaka
elinizde bulundurun. 

İKİZLER (21 Mayıs-21 Haziran)

Dengeleri tamamen lehinize
çevirmeniz gereken bir süreçten
geçmektesiniz. 

Olumsuzlukların geride kal-
masını arzu ediyorsanız, çabala-

maya devam etmeniz gerektiğini
de unutmamalısınız.

YENgEç (22 Haziran-22 Temmuz)

Enerjiniz bir hayli yüksek. İçin-
de bulunduğunuz duruma uygun
adımlar atmanızın sandığınız
kadar zor olmayacağını bilmeniz
gerekmekte. Kendinize olan gü-

veninize ihtiyaç duyabileceğiniz
bir gündesiniz. 

ASLAN (23 Temmuz-23 Ağustos)

Sizinle birlikte olan kişiler fazla-
sıyla keyif alabilir. Tüm olumsuz-
lukların geride kalmasını sağla-
yabilecek ve elinizden gelenin
en iyisini yapacaksınız. Şanslı

bir günde olduğunuzu ve bunun
bilinciyle hareket etmelisiniz. 

BAŞAK (24 Ağustos-23 Eylül)

Takdir ve beğeni kazanabilece-
ğiniz bir süreçten geçmektesiniz.
İkili ilişkilerden yana zorluk ya-
şanacak olsa da üstesinden gel-
me şansınız var. Olumsuzlukla-

rın tamamen geride kalacağı bir
sürece giriyorsunuz. 

TERAZİ (24 Eylül-23 Ekim)

Çevresel koşullara uygunluk
gösterme şansınız bir hayli yük-
sek. Doğru ve dengeli planlama
sayesinde istediklerinize ulaş-
makta zorlanmayacaksınız. Tüm

ayrıntıları hesap ederek hareket
etmeniz gerekmekte. 

AKREP (24 Ekim-22 Kasım)

Etkin enerjiler altındasınız ve
bu da istediklerinize ulaşma nok-
tasında sorun yaşamayacağınız
anlamına gelmekte. Kontrolleri
tamamen lehinize çevirebilece-

ğiniz bir süreçten geçiyorsunuz.
Hata yapmamaya çalışın.

YAY (23 Kasım-21 Aralık)

Zihinsel durumunuz bir hayli
karmaşık ve bu da istenmeyen
sorunlarla karşılaşmanıza neden
olabilir. Olumsuzlukların son bul-
masını arzu ediyorsanız, ona

göre adımlar atmanız gerektiğini
de unutmamalısınız. 

OĞLAK (22 Aralık-20 Ocak)

Abartıdan uzak durmayı başar-
dığınız sürece her şey daha da
iyiye gidebilir. Olumsuzlukların
tamamen geride kalmasını sağ-
lamalı ve rahat nefes almak için

elinizden gelenin en iyisine odak-
lanmalısınız. 

KOVA (21 Ocak-19 Şubat)

Hata yapmadığınız sürece her
şeyin daha da iyiye gidebileceği-
ni unutmamalısınız. Kendiniz
için doğru olduğunu düşündüğü-
nüz adımlar atmaya odaklanma-

nız gerekmekte. Elinizden gele-
nin en iyisini yapmalısınız.

BALIK (20 Şubat-20 Mart)

günlük Burç yorumları

Göğüs Hastalıkları Uzm. Prof.
Dr. Şevket Özkaya, “İçtiğiniz si-
gara 2 ölümcül hastalığın yüzde
90 sebebidir. Biri KOAH, diğeri
akciğer kanseridir. Sigara içerse-
niz, kesecik duvarlarınızdaki elas-
tik doku harap olur ve esneme
yeteneğini kaybederek tıpkı bu
naylon poşet gibi olur. 20 yıldan
sigara kullanıyorsunuz bu iki has-
talık ile her an yüzleşebilirsiniz”
dedi. Sigara kullanımın zararla-
rının insanlara anlatmanın artık
etkili olmadığını ifade eden Gö-
ğüs Hastalıkları Uzm. Prof. Dr.

Şevket Özkaya, balon örneği
üzerinde sigaranın verdiği zararı
anlattı. Sigara kullanımın ortaokul
yaşına kadar düştüğünü söyleyen
Prof. Dr. Özkaya, "Ülkemizde 20
yaş üstündeki kişilerin en az ya-
rısı sigara bağımlısıdır ve sigara-
ya başlama yaşı artık ortaokul
çağlarına kadar indi. 

Sigaranın zararları anlatmak
artık insanlarımızı etkilemiyor
ama içtiğiniz sigara 2 ölümcül
hastalığın yüzde 90 sebebidir.
Bunlarda biri KOAH, diğeri ise
akciğer kanseridir. Eğer yaşınız 40 üzeri ve içtiğiniz sigara paketi ile

kullandığınız yılı çarpar, 20 paket/
yıldan daha fazla ise bu iki has-
talık ile her an yüzleşebilirsiniz.
KOAH teşhisi alan kişilerin büyük
çoğunluğu halen sigara içen veya
çok uzun süre sigara içmiş ve bı-
rakmış kişilerdir. Hastalık sinsi iler-
lediği için ve sigara bağımlıları ök-
sürük, balgam çıkarma gibi şika-
yetleri önemsemedikleri için
KOAH teşhisi konduğu zaman
hastalar akciğer kapasitelerinin
önemli bir kısmını kaybetmiş ol-
maktadırlar" diye konuştu.

“HER HÜCRE 
KANSERDEN ÖLECEK”
Kişilerin uzun yaşama imkanı

da olsa her hücrenin kanserden
öleceğini belirten Özkaya, "Siga-
ranın diğer ölümcül sebebi ise ak-
ciğer kanseridir. Biz şunu biliyo-
ruz ki, yaşayan her sağlıklı hüc-
renin sonu kanser. Eğer diğer has-
talıklar, kazalar ve erken ölümler
olmasa ve uzun yaşama imkanı
olsa her hücre kanserden ölecek.
Eğer sigara kullanıyor veya kan-
serojen maddelere maruz kalı-
yorsanız, bu kansere yakalanma
yaşınızı düşüren bir faktör. Ör-
neğin; 150 veya 170 yaşında
akciğer kanseri olacak bir kişi, si-
gara içtiği için bu yaş 100’e dü-
şüyor. Eğer ailede kanser öykü-
sü varsa bu yaş daha da düşüyor.
Ve 45 yaşından sonra her an kan-
ser gelişmesi ile karşı karşıya ka-
lınıyor. Sigara içmeye hiç başla-
mayarak bu iki ölümcül nefesten
kurtulabilir ya da bırakarak bu iki
ölümcül hastalık riskinizi azalta-
bilirsiniz" şeklinde konuştu. İHA

HABER MERKEZİ
Yaz aylarında güneşin keyfini

çıkarırken cilt sağlığını korumak
için güneş koruyucu kullanmanın
çok önemli olduğunu vurgulayan
Cildiye Uzmanı Dr. Selim Gümüş,
güneş ışınlarına uzun süre maruz
kalmanın cilt kanseri, erken yaş-
lanma ve lekelere yol açabildiği-
ni söyledi. Güneş koruyucuların
önemini vurgulayan Dr. Gümüş,
“Güneş ışınları, ciltte yanıklara ve
uzun vadede cilt kanserine neden
olabilen UVA (ultraviyole A) ve
UVB (ultraviyole B) ışınları içerir.
Güneş koruyucular bu ışınlara
karşı koruma sağlamaktadır. Gü-
neş koruyucular, içerdikleri aktif
bileşenler sayesinde UV ışınları-
nı emer, dağıtır veya geri yansı-
tarak cildimize zarar vermelerini
engeller. Fiziksel filtreler cildin
yüzeyinde koruyucu bir tabaka
oluştururken, kimyasal filtreler
cilde nüfuz ederek UV ışınlarını
emip zararsız hale getirir. SPF, gü-
neş koruyucunun özellikle UVB
ışınlarına karşı sağladığı koruma
seviyesini gösterir. Örneğin, SPF

30 bir ürün, cildimizi SPF 15'ten
daha fazla korur. Ancak, SPF dü-
zeyinin yüksek olması, ürünü
daha az sıklıkla uygulamamız ge-
rektiği anlamına gelmemektedir.
İdeal bir güneş koruyucunun en
az SPF 30 düzeyinde olması
önerilir. Güneş koruyucular, cil-
dimizi zararlı UV ışınlarından ko-
ruduğundan günlük hayatımızın
vazgeçilmez bir parçası olmalıdır”
diye konuştu.

“SAĞLIKLI BİR CİLT İÇİN 
GÜNEŞ KREMİNİ 
HER GÜN KULLANIN”
Güneş kremlerinin işe yara-

ması için doğru şekilde uygulan-
ması gerektiğini belirten Uz. Dr.
Selim Gümüş, “Öncelikle doğru
miktarda güneş kremi sürmemiz
şarttır. Bunu basitçe çay kaşığı
üzerinden hesaplayabiliriz. Bu
miktar yüz ve boyun için bir çay
kaşığı, gövde ön ve arka yüzüne
toplam iki çay kaşığı, her bir
kola bir çay kaşığı, her bir baca-
ğımıza iki çay kaşığı olarak he-
saplanır. Güneş kremleri, ciltte ko-

ruyucu bir tabaka oluşması için
güneşe çıkmadan 20 dakika önce
uygulanmalıdır. En az iki saatte
bir uygulanmalı ve yüzme, terle-
me veya havluyla kurulanma
sonrası da yeniden kullanılmalı-
dır. Güneş kremlerini sadece
plajda değil, günlük hayatta da
kullanmak şarttır. Çünkü bulutlu
havalarda bile UV ışınları cildi-
mize zarar vermektedir. Ürün
alırken de hem UVA hem de
UVB ışınlarına karşı koruma sağ-
layan geniş spektrumlu ve su-tere

dayanıklı ürünleri tercih etmeliyiz.
Sahte ürün riski nedeni ile güneş
kremlerini internetten almak ye-
rine bir dermatolog tavsiyesi ile
eczanelerden almalıyız. Sonuç
olarak güneş kremlerini doğru ve
düzenli kullandığımızda cildimizi
zararlı UV ışınlarından koruyarak
cilt kanseri riskini azaltabilir, cilt
yaşlanmasını geciktirebilir ve gü-
neş yanıklarından kaçınabiliriz.
Sağlıklı bir cilt için güneş krem-
lerini her gün kullanmayı ihmal
etmeyelim” dedi.

Son günlerde mevsim normallerinin üzerinde seyreden hava sıcaklıkları ve güneşin etkisini fazla his-
settirmesi nedeniyle Denizli Devlet Hastanesi Cildiye Uzmanı Dr. Selim Gümüş, uyarılarda bulundu.
Dr. Gümüş, güneş ışınlarına uzun süre maruz kalmanın cilt kanseri, erken yaşlanma ve lekelere yol
açabildiğini belirterek sağlıklı bir cilt için düzenli güneş koruyucu kullanımının önemine dikkati çekti.

Beslenme ve Diyet Uzmanı
Pakize Gizem Akgül, hiçbir sıvı-
nın suyun yerini tutmadığını söy-
leyerek, "Çok fazla tüketilen çay
ve kahve çarpıntı, kansızlık gibi
sorunlara sebep olabilir. Hiçbir
sıvı suyun yerini tutmaz. Bol bol
su için" dedi. Sıcak hava su tü-
ketiminin azlığıyla birlikte birçok
hastalığa neden oluyor. Beslen-
me ve Diyet Uzmanı Pakize Gi-
zem Akgül, suyun mesane ve
kolorektal kanser gibi bazı kanser
risklerini azalttığını gösteren ça-
lışmalara dikkat çekti. Az miktarda
tüketilen suyun doğurabileceği so-
runları anlatan Diyetisyen Akgül,
"Özellikle vücutta suyun azalma-
sıyla birlikte, bilinç değişikliği, hal-
sizlik, yorgunluk, tansiyonda de-
ğişiklikler gözlemleniyor. 

Bunun yanı sıra çarpıntı, gör-
me sorunları, organ ve sindirim sis-
temlerinde problemler yaşanabili-
yor. Tabi ki bu da ciddi anlamda

hayat kalitemizi ve hayati fonksi-
yonlarımızı etkiliyor. Kişiden kişi-
ye su ihtiyacı oranı değişebiliyor,
yaşadığımız bölgenin hava şartla-
rı, sıcaklığı, cinsiyet, boy, kilo, kro-
nik hastalıklar, düzenli kullanılan
ilaçlar, yapılan fiziksel aktiviteler
veya çalışma şartları, kişinin su ih-
tiyacını belirleyen etkenler arasın-
da yer alıyor" diye konuştu.

“YAZ AYLARINDA 
SU TÜKETİMİ ARTMALI
Beslenmeyle gün içerisinde

tüketilen gıdaların içerdiği sıvı
oranlarının da vücudumuzun
önemli oranda su ihtiyacını kar-
şılamasında rol oynadığını söy-
leyen Diyetisyen Akgül, "Hava sı-
caklıklarının artmasıyla birlikte
yediklerimiz kadar içtiklerimizin
de önemi var. Su tüketiminin
özellikle yaz aylarında artırılma-
sını önemsiyoruz çünkü böbrek-
lerde taş ve çok fazla toksik çıkı-

şı da sağlanıyor, bir nevi vücu-
dumuzu su içerek arındırıyoruz da
diyebiliriz. Böbrek taşı oluşumu-
nu önlemek vücudun toksik olu-

şumlardan çıkışını kolaylaştırmak
için de gün içerisinde kontrollü bir
su tüketimi sağlanmalı" ifadeleri-
ni kullandı. İHA

Aşırı sıcaklar hastalıklara davetiye çıkarıyor

SıcAkLık ciLt
kAnSERinE
yoL AcıyoR

“Ya KOAH ya da Akciğer Kanseri”
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DENiZLi’de VEFAT EDENLER - DEFNEDiLEN CENAZELER

Denizli İl Emniyet Müdürlüğü tara-
fından farklı zamanlarda yaşanan 3 hır-
sızlık olayına ilgili olarak yapılan çalış-
malarda 2 şüpheli şahıs gözaltına alın-
dı. Denizli’nin Sarayköy ilçesinde ya-
şanan 3 açık alan hırsızlığında çeşitli ta-
rım aletleri çalınmıştı. Denizli İl Emni-
yet Müdürlüğü tarafından yapılan in-
celemelerde 2 şüpheli tespit edildi.
Ekipler tarafından düzenlenen çalış-
malar sonucunda 2 şüpheli şahıs göz-
altına alınırken çalınan tarım aletleri de
bulundu. Şüpheliler emniyetteki iş-
lemlerinin ardından, açıktan hırsızlık su-
çuyla adli makamlara sevk edildiler.
Şüpheliler tutuklanarak cezaevine gön-
derildi. Bulunan tarım aletleri ekipler ta-
rafından sahiplerine teslim edildi. İHA

Tarım aletlerini çalan hırsızlar tutuklandı

Denizli İl Emniyet Müdürlüğü tara-
fından yapılan çalışmalarda piyasa de-
ğeri yaklaşık 270 bin TL olan 7 adet
gümrük kaçağı telefon ele geçirildi.

Denizli İl Emniyet Müdürlüğü Ka-
çakçılık Ve Organize Suçlarla Mücade-
le (KOM) Şube Müdürlüğüne bağlı
ekipler Sarayköy ilçesinde bulunan uy-
gulama noktasında şüphe üzerine bir

aracı durdurdu. Araçta yapılan arama-
larda piyasa değeri 270 bin TL olduğu
değerlendirilen 7 adet gümrük kaçağı te-
lefon ele geçirildi. 

Telefon kaçakçılığı yaptığı belirlenen
şüpheli gözaltına alınırken, cep telefon-
larına ise el konuldu. Şüphelinin emni-
yetteki işlemlerinin ardından adliyeye
sevk edilmesi bekleniyor. İHA

denizli’de kaçakçılar
polisten kaçamadı

Denizli’nin Buldan ilçesinde üzüm
bağından dönen karı koca, kontrol-
den çıkarak devrilen traktörün altında
kaldı. Talihsiz çift olay yerinde ha-
yatını kaybetti. Kaza, Perşembe günü
akşam saatlerinde Buldan İlçesine
bağlı Yenicekent Mahallesi’nde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre;Ye-
nicekent Mahallesi’nde yaşayan İb-
rahim Altınoluk (58), eşi Fevziye
Altınoluk (55) ile birlikte Narlıdere
mevkiinde bulunan üzüm bağında
çalışmaya gitti. Akşam üstütraktör-
lerine binerek evlerine
doğru yola çıktı.İbra-
him Altınoluk’un kul-
landığı traktör, henüz
belirlenemeyen bir ne-
denle kontrolden çı-
karak devrildi. Yakla-
şık 3 metrelik yüksek-
likten yuvarlanan trak-
tör, bir üzüm bağına
düşerek durabildi. Ev-
lerine az bir mesafe

kalan kaza yapan
karı koca, devrilen
traktöründe altında
kaldı. Devrilen trak-
törün fark edilmesi
üzerine bölgeye it-
faiye, sağlık ve jan-
darma ekipleri sevk
edildi. İtfaiye ekip-

leri tarafından sıkıştıkları yerden kur-
tarılan İbrahim ve Fevziye Altıno-
luk’un hayatlarını kaybettikleri be-
lirlendi.Kazada hayatını kaybeden
karı kocanın cenazeleri otopsi için
adli tıp morguna kaldırıldı. Acı haberi
alarak olay yerine gelen ailenin ya-
kınları büyük üzüntü yaşadı. Ka-
zayla ilgili soruşturma başlatıldı. İHA

FERHAT SOLKOL
Denizli’nin Pamukkale İlçe-

sinde meydana gelen trafik ka-
zasında 8 kişi yaralandı. Kaza,
Denizli’nin Pamukkale İlçesine
bağlı Pamukkale-Karahayıt yolu
üzerinde meydana geldi. 3 ara-
cın karıştığı kazayı gören çev-

redekilerin ihbarı üzerine olay
yerine 112 Acil Sağlık ve itfai-
ye ekipleri sevk edildi. 8 kişi ka-
zada yaralanırken, ekiplerin
uzun uğraşları sonucu yaralılar
ilk müdahalelerin ardından has-
tanelere kaldırıldı. Kazayla ilgi-
li soruşturma başlatıldı.

Denizli'nin Sarayköy
ilçesinde etkili olan şiddetli
yağış, Duacıllı Mahalle-
si'nde dere yatağının taş-
masına neden oldu. Etki-
li fırtınanın çatıları uçur-
duğu mahallede, ekili ara-
ziler sular altında kaldı.

Meteoroloji Genel Mü-
dürlüğü tarafından sarı
kodlu yağış uyarısı yapına
Denizli'de etkili olan sa-
ğanak yağış hayatı olum-
suz etkiledi. Denizli'de Perşembe günü
akşam saatlerinde etkili olan sağanak ya-
ğış hayatı olumsuz etkiledi. Şiddetli ya-
ğış, Sarayköy ilçesi bağlı Duacıllı Ma-
hallesi'nde dere yataklarının taşmasına
sebep oldu. Derelerin taşmasında yer-
leşim yerleri ve tarım arazileri zarar
gördü. Ara ara etkili olan fırtınada çatı-
ları uçurdu.

CAN KAYBI OLMAMASI 
SEVİNDİRDİ
Yaşanan afet nedeniyle bölgeye it-

faiye ekipleri, belediye ekipleri ve iş ma-
kinaları sevk edildi. 

Ekipler yoğun ve zorlu mücadeley-
le taşkınlara müdahale etti. Yaşanan bas-
kında can kaybı yaşanmazken maddi za-
rar meydana geldi. İHA

Dere taştı, çatılar uçtu!

Pamukkale’de korkutan kaza! 8 yaralı

Yaşlı çift traktörün
altında can verdi
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Denizli'nin Buldan ilçesinde ya-
şayan 88 yaşında olmasına rağmen
üretmeye devam eden İbrahim Ak-
kaya, gençlere tarım ve çiftçilikle uğ-
raşmalarını tavsiye etti.

Buldan ilçesine bağlı Kadıköy
Mahallesi Alayaka mevkiindeki ara-
zilerinde üretmeye devam eden
88 yaşındaki İbrahim Akkaya, genç-
lerden toprağa, tarım ve hayvancı-
lığa sahip çıkmalarını istedi.

“GENÇLERİMİZ 
TOPRAKTAN 
GEÇİNMESİNİ 
BİLSİNLER”
Çok büyük zorluklar çekmesine

rağmen, çiftçilikle uğraşmaya de-
vam ettiğini dile getiren İbrahim Ak-
kaya “Ömrüm boyunca çiftçiliğe de-
vam edeceğim. Ben toprakla uğ-
raşmadan duramam. Tarlalarımda

tamamen organik olarak sadece
hayvan gübresiyle, mısır, kavun,
karpuz, domates, biber, salatalık, fa-
sulye, patlıcan, elma, armut yetiş-
tiriyorum. Geçtiğimiz yıla kadar ta-
rımın yanı sıra hayvancılıkta yapı-
yordum. Ayaklarımda yaşadığım
sorunlardan dolayı hayvancılığı bı-
rakmak zorunda kaldım. Askerden
geldikten sonra bir karış toprağım
yoktu. Şimdi hatırı sayılır durumda
tarlalarım var. 65 yıldır bahçeye gö-
çerek atalarımızdan gelen konar
göçerlik hayatını, yörüklük gelene-
ğini de devam ettiriyorum. 

Oğlum Yaşar ile beraber her yıl
Mayıs başında tarlaya göçerek yak-
laşık 6 ay boyunca bahçe evimizde
yaşıyor, kendi bahçemizde üretim
yapıyoruz. Gençliğime dönebilsem
yine toprakla uğraşırım. Şimdiki
gençler tarımı, hayvancılığı pek
sevmiyorlar ama iyi tarım yapar-
larsa hem kendileri doyar, hem de
milletimiz doyar. Türkiye'mizin kal-
kınması için mutlaka gençlerimizin
topraklarına sahip çıkması gerekli-
dir. Kendi kendimize yetemezsek Al-
lah korusun yabancı milletlere muh-
taç kalırız. Gençler beni örnek al-
sınlar, topraktan geçinmesini bil-
sinler, topraklarımıza gözü gibi bak-
sınlar” dedi. İHA

88’lik İbrahim amcadan
gençlere ‘çalışın’ tavsiyesi

Kur korumalı mevduatlar (KKM) 19
Temmuz haftasında 60,9 milyar TL’lik ge-
rileme gösterdi. KKM’de 6 ayın en sert dü-
şüşü yaşandı. Kur artışı faizin altında kal-
dı, KKM’de hızlı düşüş başladı. Bankacı-
lık Düzenleme ve Denetleme Kurumu

(BDDK) verilerine göre, kur korumalı
mevduatlar 19 Temmuz haftasında 60,9
milyar TL’lik gerileme gösterdi. Kur ko-
rumalı mevduatlarda 6 ayın en sert düşüşü
yaşanırken, kur korumalı mevduatların
toplamı 1,88 trilyon TL’ye geriledi. İHA

KKM’de hızlı düşüş başladı

HABER MERKEZİ
Merkezefendi Belediyesi,

iş arayanları ve işverenleri
buluşturacak ‘Kariyer ve İs-
tihdam Ofisi' projesinin ha-
zırlık toplantısını gerçekleş-
tirdi. Merkezefendi Belediye
Başkanı Şeniz Doğan, “be-
lediyemize sosyal yardım
noktasında destek için gelen
hemşehrilerimizden çalışa-
bilir durumda olanları da iş
dünyasına yönlendirerek ba-
lık vermek yerine balık tut-
mayı öğreteceğiz” dedi. Mer-
kezefendi Belediyesi, iş ara-
yanları ve işverenleri buluş-
turacak ‘Kariyer ve İstih-
dam Ofisi' hazırlık toplantı-
sı Başkan Doğan'ın katılı-
mıyla, iş dünyasının temsil-
cileri ile bir araya gelerek
gerçekleştirildi. Toplantıda
‘Kariyer ve İstihdam Ofi-
si'nin kamu kurum ve kuru-
luşlarından da destek alarak
hareket edileceğinden, ofisin
kariyer danışmanlığı vere-
ceğinden, staj imkanı sağla-
yacağından ve CV Bank
kurulacağından bahsedildi.
Odalar, STK'lar ve dernek-
lerin de bu işin içinde olacağı
belirtildi.

“DAHA MUTLU BİR 
MERKEZEFENDİ 
İÇİN HEP 
BİRLİKTE ÇALIŞALIM”
Merkezefendi Belediye Başkanı Şeniz

Doğan, “Ortak akıl ve iş birliği ile Deniz-
li'mizin ve ülkemizin en önemli sorunla-
rından biri olan işsizliğe çözüm olarak is-
tihdama katkı sağlamayı istiyoruz. Hep bir-
likte, güçlü ve etkili bir iletişimle bu ‘Ka-
riyer ve İstihdam Ofisi' projesini hayata ge-
çirebilir, liyakati olanı, liyakat arayanla bu-
luşturabiliriz. Merkezefendi olarak biz
buna tüm kalbimizle talibiz. Hep beraber,
ilçemizde işsizliğe karşı bir set oluşturalım.
Hemşehrilerimizin işe, sizin de nitelikli ça-
lışana ihtiyacı var. O halde gelin, bu bir-
likteliği hep beraber kuralım ve daha iyi,
daha mutlu bir Merkezefendi için hep bir-
likte çalışalım. İş arayanla işveren arasın-
da liyakatli bir köprü kuracağız. Ayrıca, be-
lediyemize sosyal yardım noktasında des-
tek için gelen hemşehrilerimizden çalışa-
bilir durumda olanları da iş dünyasına
yönlendirerek balık vermek yerine balık
tutmayı öğreteceğiz. Birlikte, daha güçlü
Merkezefendi, daha güçlü Denizli için
çalışıyoruz” dedi.

“ÜYELERİMİZ PERSONEL 
İSTİHDAMI KONUSUNDA 
KRONİKLEŞEN BİR 
SORUNA SAHİP”
Sanayi Odası olarak üzerlerine düşen

görevi yapmakta hazır olduklarını ifade
eden Denizli Sanayi Odası Genel Sekre-
teri Sezgi Akbaş da “Burada biz insanla-
rın iş aramama sebeplerine genel itibariyle
baktığımızda temel sebebinin ev işleriyle

meşgul olmaları olduğunu görüyoruz.
Dolayısıyla kadınların işgücü piyasasına
katılımı söz konusu olduğunda Merkez-
efendi Belediyemizin hali hazırda yürüt-
tüğü çocuk bakım yükümlülükleri ile ilgi-
li hususunda gündemde kalması gerekti-
ğini düşünüyorum. DSO olarak bin 800
üyemiz var. Yaklaşık 900'ü yüzde 51'i Mer-
kezefendi sınırları içerisinde. Bu üyeleri-
mizin ağırlıklı bölümü personel istihdamı
konusunda kronikleşen bir soruna sahip.
Merkezefendi Belediyesi ile yapılacak her
faaliyete DSO olarak hazırız” ifadelerini
kullandı.

“ANCAK BİZ ARTIK 
ÜRETİMDE PERSONEL 
BULMAKTA ZORLANIYORUZ”
Her geçen gün büyüyen sanayisi ve is-

tihdam sayısına rağmen personel bul-
makta güçlük yaşadıklarını dile getiren DE-
NİB Yönetim Kurulu Üyesi Selim Yay-
manoğlu ise “Maalesef insanlarımız son za-
manlarda çalışmama, kolay para kazan-
ma peşinde. Biz bunu ailelere anlatarak
çocukları bu şekilde yönlendirmemiz ge-
rekiyor. Proje çok güzel. Biz buna destek
olmalıyız. Biz sanayiciler olarak bu işin so-
nuna kadar takip edip, bizlere görev ve-
rildiği takdirde üzerimize düşeni yapma-
ya hazırız. Denizli yüksek istihdam sağla-
yan bir il. Ancak biz artık üretimde per-
sonel bulmakta zorlanıyoruz. Bu konuda
hepimiz birlikte programa dahil olup, eli-
mizi taşın altına koyup üzerimize düşen gö-
revleri yapacağız” şeklinde konuştu.

‘Göçmenleri çalıştıracaksak
politika belirlenmeli’

merkezefendi’den
iş arayanlara fırsat

Denizli Sanayi Odası (DSO) Yönetim Kurulu Başkanı Selim Kasapoğlu, EYT'li perso-
nel sayısı ve Z kuşağının çalışma isteklerinin sanayideki istihdamı olumsuz etkile-
diğini belirtti. Yaşanan göçmen krizine de işaret eden Kasapoğlu, “Eğer biz
göçmenleri çalıştıracaksak, bugün Türkiye'de yaşanan bu iş gücü problemini göç-
menler vasıtası ile çözmeye çalışacaksak bunun kurgusunun yapılması lazım” dedi.

HABER MERKEZİ
İstihdam probleminin sanayici-

nin en önemli konusu olduğuna dik-
kat çeken Başkan Selim Kasapoğ-
lu, “Bugün sanayici hem daralan bir
piyasada mücadele etmeye çalışıyor
hem de istihdam için gerekli per-
soneli temin edemiyor. Bizler, çalı-
şacak personel bulmakta zorlanı-
yoruz. İstihdam problemi nedeniy-
le bazı sanayiciler yatırımlarını dur-
durdu, bazı faal tesisler ise üretim
hatlarının bir bölümünü kapattı.
Yeterli personel bulamadığı için
üretim hatlarını kapatan ya da yeni
yatırım yapmak isteyip de personel
sıkıntısından dolayı bu yatırımı ger-
çekleştiremeye firmalarımız var.
Bunlar sadece Denizli'nin problemi
değil aynı zamanda Türkiye'nin
problemi. Türkiye'de de durum
çok farklı değil” dedi.

“EYT'LİLER VE 
Z KUŞAĞININ ÇALIŞMA 
İSTEĞİ İSTİHDAMI
OLUMSUZ ETKİLEDİ”
Bu noktaya farklı uygulama,

farklı kararlar ve farklı politikalar so-
nucunda gelindiğini savunan DSO
Başkanı Kasapoğlu, kedisinin ya-
şanan sıkıntının başlıca nedenini
EYT düzenlemesi olarak gördüğü-
nü kaydederek; “EYT'li personel sa-
yısını, EYT haklarının verilmesi,
erken emeklilik haklarının verilme-
si piyasadaki istihdam dengesini ol-
dukça bozdu. Bugün Z kuşağı de-
diğimiz kuşağın, sanayide çalışma is-
teği ya da bir işkolunda çalışma is-
teği kendinden önceki kuşaklar gibi
değil. Onlar biraz daha az birikim,
daha çok günü yaşama üzerine bir
bakış açısıyla iş hayatına doğru ge-
liyorlar. Çalışma ortamları onlar

için çok önemli. Aidiyet duyguları-
nın görece daha düşük olduğunu
görüyoruz. Bu sadece Denizli'nin ve
Türkiye'nin problemi değil, bu as-
lında bütün dünyanın bir problemi.
Sektörler de sanayiler de reel sek-
tör de bununla ilgili önlemler al-
maya çalışıyor ama bu önümüzde
duran çok bir gerçek. Denizli Sanayi
Odası olarak hamilik programı ile İl
Millî Eğitim Müdürlüğümüzle birlikte
bir çalışma içerisindeyiz. Denizli'de
yedi meslek lisesine Denizli Sanayi
Odası üyelerinin vasıtasıyla hamil-
lik yapılıyor. Oradaki müfredat,
eğitimin verilme şekli üzerinde ça-
lışmalar yapılıyor, destek veriliyor”
şeklinde konuştu.

“GÖÇMENLER 
KONUSUNDA ORTAK 
BİR POLİTİKA 
BELİRLENMESİ LAZIM”
Ülkede yaşanan göçmen soru-

nunun ancak ortak bir politika ile

çözülebileceğine işaret eden Kasa-
poğlu, şöyle konuştu:“Göçmen me-
selesi şu an Türkiye'nin önünde du-
ran en büyük sorunlardan biri. Biz
bunu kendi Meclisimizde de tartış-
tık. Şu an toplumda iki farklı görüş
var. Bir kesim entegrasyon olması
yönünde bir görüşe sahipken, diğer
bir kesim göçmenlerin ülkelerine
gönderilmesi yönünde bir fikir be-
yan ediyor. Bizim devletimizden is-
teğimiz, bu konuda bir politika be-
lirlenmesidir. 

Bir politika hazırlayalım ki biz o
politikaya uyum sağlayalım. Eğer
biz göçmenleri çalıştıracaksak, bu-
gün Türkiye'de yaşanan bu iş gücü
problemini göçmenler vasıtası ile
çözmeye çalışacaksak bunun kur-
gusunun yapılması lazım. ‘Hayır
göçmenlerle böyle bir şey olmamalı,
göçmenler ülkelerine gönderilmeli'
diye bir düşünce olursa buna da
uyarız. O zaman başka çözümler
bulmamız lazım”



HABER MERKEZİ
Denizli Büyükşehir Belediyesi

Kent Konseyi ve Pamukkale Halk
Eğitim Merkezi ortaklığında kadın is-
tihdamını güçlendirmek, kadınların
meslek edinmesine katkı sağlamak
ve sürdürülebilir alanların açılma-
sına katkı sağlamak amacıyla ha-
yata geçirilen ‘Yerinde Öğreniyoruz’
projesi ile Denizli’de yaşayan ka-
dınların gelişimi noktasında çalış-
malar ve eğitimler tüm hızıyla de-
vam ediyor. Bu güne kadar aşçı
yardımcılığı, pastacılık gibi birçok
alanda eğitimlerin düzenlendiği
Gastronomi mutfağında yeni dö-
nemde kursiyerlere pide yapımı

kursları ile teorik ve uygulamalı
eğitimler veriliyor. 

BÜYÜKŞEHİRİN 
LEZZET USTALARI 
GÖZ DOLDURUYOR
Pide yapım kursu ile ilgili bilgi

veren Halk Eğitim Merke-
zi Eğitmeni Kezban Hiroz-
lu, “Denizli Büyükşehir Be-
lediyesi Kent Konseyi ta-
rafından yaklaşık 3 yıl önce
Fatih Sosyal Etkinlik Mer-
kezimizde kurulan gastro-
nomi mutfağında yeni dö-
nemde de ‘Pide Yapım
Kursu’ başlattık. Pidecilik

kursu özellikle pide
yapımı konusunda
becerilerini geliştirmek
isteyen kişilere yöne-
lik başlatılan bir eğitim
programıdır.  3 hafta
süren eğitim progra-
mımızda kursiyerleri-
mize pide hamuru ya-
pımı, iç harçların ha-
zırlanması, pide şekil-
lerinin verilmesi, pi-
şirme teknikleri ve su-
num konularında eği-
timler veriyoruz. Fark-
lı pide türlerini tanıma
ve pişirme becerileri-
ni geliştirme şansı bu-
lan kursiyerlerimizin
özellikle evlerinde çok
kolay bir şekilde pide
yapabilir hale gelme-

lerini sağladık. 
Bunun yanı sıra farklı dönem-

lerde açtığımız Aşçı Yardımcılığı
ve Pastacı Çırağı kurslarımızda ya-
pılmaktadır. Ücretsiz olarak dü-
zenlediğimiz kurslarımıza kadınla-
rımızı bekliyoruz” dedi.
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HATİCE İÇKE
Denizli’de yaşayan ve çıraklık eği-

timde motor bölümünde okuyan 16
yaşındaki Canan Doğdu, baba mes-
leğini seçerek tamirci oldu. Çocuklu-
ğundan bu yana babasının yanında ça-
lışan genç kız, babası Ecevit Doğdu
emekli olduktan sonra kendi dükkânını
açmak istedi. Baba Doğdu da kızına
destek olmak için emekliliği bir kena-
ra bıraktı ve Canan Auto Servis adın-
da dükkân açtılar ve omuz omuza ça-
lışmaya başladılar.

“SANAYİDE GÖRENLER 
ŞAŞIRIYOR”
Dükkan açma sürecini anlatan

genç usta Doğdu, “Sanayide bir yer
açma fikri tamamen benim fikrimdi.
Babamda beni kırmadı ve destekledi.
3 ay önce çalışmalara başladık ve 1 ay
öncede açılışını gerçekleştirdik. Şu
anda iyi bir müşteri potansiyelimiz
var. Beni sanayide görenler önce çok
şaşırıyorlar sonrada ‘aferin’ diyorlar.
Dükkanda muhasebe işlerine baktığı-
mı düşünenler bile oluyor. Tamirci ol-
duğumu söylediğimde çok farklı tep-
kiler alıyorum. Bugüne kadar olumlu
birçok geri dönüş aldım. Beni en çok
mutlu edende müşterilerimizin teşvik
edici sözleri oluyor” diye konuştu.

“ÇOCUKLUĞUMDAN 
BU YANA SANAYİDEYİM”
Çocukluğundan bu yana sanayide

olduğunu belirten Canan Doğdu,

“Daha önce başka bir yerde çalışıyor-
dum. Babamla birlikte sanayiye gelip
gidiyordum, şimdi onun yolundan
devam ediyorum. Başta araba tamiri
olmak üzere, bakım ve birçok işi dük-
kânda yapıyoruz. Bunların dışında
arabalara yazılım atmayı ve yükleme-
yi de öğrenmek istiyorum. Açıkçası ara-
baların beynine kadar girmek istiyo-
rum” diyerek hedeflerinden bahsetti.

“BABAM EN BÜYÜK 
DESTEKÇİM”
Vali Necati Bilican Mesleki Eğitim

Merkezi’nde motor bölümünde eğitim
gördüğünü söyleyen genç usta, “Bel-
gemi alabilmek ve usta olmak için eği-
timimi sürdürüyorum. Sınıfımda ben-
den başka kız öğrenci yok. Şu anda

dükkanda bir tane çırağım var, ona da
meslekle ilgili tecrübelerimi aktarıyo-
rum. Babam iş yerinde bana her tür-
lü desteği sağlıyor ve öğretmeye çalı-
şıyor. Babam en büyük destekçim… O
olmasaydı burada olamazdım, sana-
yiye bile gelemezdim. Asıl amacım ara-
ba galerisi açmaktı ancak bu yoldan
yürümeye karar verdim. İlerleyen yıl-

larda belgemi aldıktan sonra babam-
dan ayrı da bir dükkan açabilirim. Ken-
di iş yerimde gençleri yetiştirmek isti-
yorum. Sanayide benim gibi kadın mo-
tor ustası var mı? Bilmiyorum. Bu güne
kadar hiç görmedim. Orhan Abalıoğ-
lu Lisesi’nde motor bölümü var ancak
orada da hiç kız öğrenci yok diye bi-
liyorum” ifadelerini kullandı.

Denizli’de 16 yaşındaki genç motor ustası Canan Doğdu babasının desteğiyle sanayide tamirci dükkânı açtı. Müşterilerinin
şaşkın bakışları arasında çalışmalarını sürdüren Doğru, “Tamirciyim dediğimde şaşırıyorlar, sonra tebrik ediyorlar” dedi.

Erkeklere taş çıkartıyor

HABER MERKEZİ
Denizli Büyükşehir Belediyesi tara-

fından 18'incisi düzenlenen Uluslararası
Halk Dansları Festivali coşkusu beşinci gü-
nünde, Adalet Parkı, Yenişehir, Esentepe
ve TOKİ Babadağlılar Sitesi’nde düzen-
lenen gösterilerle devam etti. Binlerce va-
tandaşın akın ettiği programlarda vatan-
daşların festival coşkusuna Başkan Bülent
Nuri Çavuşoğlu da eşlik etti. Halk dans-
ları sanatçılarının renkli kıyafetleriyle ade-
ta görsel bir şölene dönüştürdüğü prog-
ramlara katılan binlerce vatandaş farklı ül-
kelerin sahnelediği kültür şölenini ilgiyle
izledi. Hırvatistan İstanbul Başkonsolosu
Dr. IvanaZerec de Adalet Parkı’nda dü-
zenlenen gösteriye katıldı. Yenişehir ile
Adalet Parkı programlarını takip eden Baş-
kan Bülent Nuri Çavuşoğlu, büyük ilgi ve
sevgi gösterisiyle karşılandı. Hırvatistan İs-
tanbul Başkonsolosu Dr. IvanaZerec bu-
rada yaptığı konuşmada, Denizli’de ol-
maktan büyük bir mutluluk ve onur duy-
duğunu kaydetti. Zerec, “Bu güzel orga-

nizasyona katılan, emek veren tüm grup-
ları ve bu güzel organizasyonu düzenleyen
Denizli Büyükşehir Belediyesi’ne teşek-
kürlerimi sunuyorum” dedi. Zerec ko-
nuşmasının ardından günün anısına Baş-
kan Çavuşoğlu’na özel el yapımı kravat
hediye etti. Kravatın Hırvatların icat etti-
ğini hatırlatan Başkonsolos Zerec daha
sonra Hırvatistan halk dansları grubu ile
beraber Başkan Çavuşoğlu ile günün
anısına hatıra fotoğrafı çektirdi.

“YURTTA BARIŞ, 
DÜNYADA BARIŞ”
Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu ise bu-

rada yaptığı konuşmada, festivalin kent-
te pek çok güzelliği yaşattığına dikkati çek-
ti. Başkan Çavuşoğlu, “Sanat sayesinde
dünyanın hangi ülkesinde olursanız olun
diliniz, dininiz, ırkınız, mezhebiniz her ne
olursa olsun aynı sofrada buluşabiliyor,
aynı yerde gülebiliyor, aynı yerde eğle-
nebiliyorsunuz. Bu ülkenin kurucusu ve
kurtarıcısı Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün

dediği gibi ‘Yurtta barış, dünyada
barış’ şiarıyla bir arada, el ele bütün
dünya halklarıyla beraber kardeşçe
yaşamak üzere çıkılan bu yolculuk
sanatın en temel taşlarından biridir.
Tüm dünyanın takdirle izlediği Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün kurmuş
olduğu bu cumhuriyeti de sonsuza
kadar yaşatacağımızdan da ve bu-
nun için üstümüze düşen ne varsa
yapacağımızdan da kimsenin şüp-
hesi olmasın” diye konuştu.

FESTİVAL BUGÜN 
SONA ERECEK
Festivalin son günü olan bu-

günDenizli Büyükşehir Belediyesi
Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür
Merkezi, Özay Gönlüm Salonu’nda
son bulacak. 

BüyükşEHİR kAdın PİdE
uStASı yEtİştİRİyoR

Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi’nin ‘Yerinde öğreniyoruz’ projesi
kapsamında Fatih Sosyal Etkinlik Merkezi’nde açılan gastronomi mutfağında
kursiyerlere pide yapımı ile ilgili teorik ve uygulamalı eğitimler veriliyor.

HABER
ÖZELÖZEL

Halk dansları
Festivali’nde
sona gelindi

Denizli Büyükşehir
Belediyesi 18. Ulus-
lararası Halk Dans-
ları Festivali tüm
hızıyla devam eder-
ken, Adalet Parkı,
Yenişehir, Esentepe
ve TOKİ Babadağlı-
lar Sitesi’nde dü-
zenlenen gösteriler
göz doldurdu. .
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HABER MERKEZİ
Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel

Başkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın be-
lediyelerin SGK'ya olan borçlarını öde-
mesi çağrısına CHP Genel Başkanı Öz-
gür Özel'den yanıt geldi. Özel, en borç-

lu belediyelerin AK Parti'den devraldık-
ları belediyeler olduğunu söyledi ve en
borçlu belediyeler arasında Denizli’nin
de olduğunu söyledi.

Balıkesir’de konuşan CHP Genel
Başkanı Özgür Özel, AK Parti'den dev-

raldıkları belediyelerin
büyük borç yükleri al-
tında olduğunu belirtti.
Özel, özellikle Denizli'yi
örnek göstererek,
"SGK'ya belediyelerin
toplam borcu 14 milyar
699 milyon liradır. Son
Sayıştay raporlarına göre
en borçlu belediyeler AK
Parti'den yeni devraldı-
ğımız belediyeler. En
borçlusu Bursa Büyük-
şehir, sonra Sakarya,
Ordu, Balıkesir ve De-
nizli'dir. AK Parti döne-
minde biriken borçların
şimdi CHP'li belediye-
lerden tahsil edilmeye
çalışıyor. Bakın en borç-
lu 5 belediye, beşi de
AK Parti'den aldığımız
belediyeler. Şimdi kendi
ödemediği parayı bizden
kesiyorlar, kesmeye kal-
kıyorlar” dedi.

Özel Denizli’yi
örnek gösterdi HABER MERKEZİ

Kurban bayramı öncesi 15 işçinin
çıkarıldığı Acıpayam Belediyesi’nde
geçtiğimiz gün 15 işçinin daha işine
son verilmesi Hizmet İş Sendikası’nın
tepkisini çekti.Sendikanın Denizli
Şubesi Başkanı Sezai Söylemez ile
Başkan Yardımcısı Muhammet Ali
Oğuz işten çıkarılan personel ile Acı-
payam Belediyesi önünde açıklama
yaptı. Direnecekleri mesajı veren
Söylemez, “Kurban Bayramı arife-
sinde 15 işçiyi haksız ve hukuksuz şe-
kilde işinden eden Acıpayam Bele-
diyesi, 15 kardeşimizin daha işine eko-
nomik bahaneleri öne sürerek son
verdi. Sendika olarak ekmeğinden
edilen emekçilerin sonuna kadar
yanlarındayız. İşçi kardeşlerimizin işe
iade davalarını ivedilikle açacağız ve
mağduriyetin giderilmesi için sonuna
kadar direneceğiz” diye konuştu.

“İŞÇİDEN 
TASARRUF OLMAZ”
Acıpayam Belediyesi BELTAŞ’ta

çalışanların ‘Kamu Tasarrufu Ted-
birleri’ bahanesiyle işten çıkarıldığı-
nı savunan Başkan Söylemez, “İşçi-
den tasarruf olmaz. Seçimler önce-
sinde emek, emekçi, hak, hukuk, kar-
deşlik denilince en çok sesleri çı-
kanlar, mazbatalarını alır almaz bu
değerleri unuttu. Nerede sizin ver-
diğiniz sözler? Nerede vaatleriniz? Sa-

yın Başkan bu yanlıştan dönün! Bu
milletin evlatlarına yaşattığınız zul-
mün vebalini ödeyemezsiniz” şek-
linde konuştu.

“BELEDİYE ÇALIŞANLARI 
TEDİRGİN”
Çıkarılan 30 işçinin aileleriyle

birlikte 200 kişinin açlığa mahkûm
edildiğini vurgulayan Söylemez, “Al-
dığımız duyumlar Acıpayam Bele-
diyesi’nin işçi kıyımlarına devam
edeceği yönünde. Belediye de huzur
bırakmadınız Sayın Başkan. Kendi-
nize gelin. Mevcutta çalışan tüm iş-
çiler işten atılma korkusuyla yaşıyor.
Bu ahın altında ezilirsiniz, yapmayın.
Yıllardır ekranlardan ve meydanlar-
dan bas bas işçi dostu olduğunu
söyleyen sizin partiniz değil mi? Acı-
payam’ı yaşanılabilir kılan, yaz-kış de-
meden altın teri akıtan emekçileri na-
sıl tasarruf kalemi olarak görebilirsiniz?
Sizde vicdan yok mu? Sizin çocuğu-
nuz yok mu?” ifadelerini kullandı.

“ACIPAYAM BELEDİYESİ 
HUKUKU ÇİĞNİYOR”
Belediyenin işyeri sendika tem-

silcilerinin işine de son verdiğini be-
lirten Söylemez, “Bunların sanırım
kanundan ve hukuktan haberi yok.
6356 Sayılı Sendikalar ve Toplu İş
Sözleşmesi Kanunu’n 24. madde-
sinde yer alan ‘İşveren, işyeri sendi-

ka temsilcilerinin iş sözleşmelerini
haklı bir neden olmadıkça ve nede-
nini yazılı olarak açık ve kesin şekil-
de belirtmedikçe feshedemez’ hük-
münü açıkça çiğnemektedir. Mey-
danlarda hukukun savunuculuğunu
yapanların hukuku alenen çiğne-
mesini tüm kamuoyunun vicdanına
bırakıyoruz. Üyelerimizin hakkını
sonuna kadar savunacağız. Sonun-
da işçiler kazanacak, Acıpayam ka-
zanacak ve hakikat kazanacak” dedi.

“HAKKIMI ARAYACAĞIM”
İşine son verilen ve yaklaşık 3,5

yıldır belediyede çalıştığını belirten
Esengül Demir; “Beni parti dolayı-
sıyla işten çıkardılar. Bugünden iti-
baren parti yüzünden işçi çıkarılma-
ları devam edecek. Sonuna kadar
davamın arkasındayım. Bu konunun
üstüne gideceğim. Hakkımı araya-
cağım” şeklinde konuştu. Selçuk
Güner ise “Acıpayam Belediyesi’nde
çalışıyordum. Aynı zamanda ‘Hiz-
met-İş Sendikası İşyeri Temsilci-
si’yim. Temsilciliğim resmi olarak de-
vam ettiği için işten çıkarılmamam
gerektiği halde ekonomik nedenler-
le işten çıkarıldım. Ekonomik ne-
denlerle işten çıkarıldım ama yeni iş-
çiler alınmaya devam ediyor. Sen-
dikamız, konuyla ilgili gerekli işlemi
başlatacak. Ben belediyede 9 yıldır
çalışmaktaydım” diye konuştu

“Sizde vicdan yok mu?”
Acıpayam Belediyesi tarafından işine son verilen işçilerin yanında olan Hiz-
met-İş Sendikası Denizli Şube Başkanı Sezai Söylemez, “İşçiden tasarruf
olmaz. Seçimler öncesinde emek, emekçi, hak, hukuk, kardeşlik denilince
en çok sesleri çıkanlar, mazbatalarını alır almaz bu değerleri unuttu” dedi.
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ABDİL YAŞAROĞLU
MHP Denizli Teşkilatı, Muharrem

Ayı dolayısıyla parti binası önünde
2 bin 500 kişilik aşure hayrı gerçek-
leştirdi. Milliyetçi Hareket Partisi De-
nizli Teşkilatı, Muharrem Ayı etkin-
likleri kapsamında 2 bin 500 kişilik
aşure hayrında bulundu. Parti bina-
sı önünde yapılan hayra; MHP İl
Başkanı Mehmet Ali Yılmaz’ın yanı
sıra, MHP’li Pamukkale Belediye
Meclis Üyesi Hakan Çetinkaya, De-

nizli İl Sağlık Müdürü Berna Öztürk,
Denizli Barosu Başkanı Adnan De-
mirdöğer, AK Parti Denizli eski Mil-
letvekili Mehmet Salih Erdoğan, De-
nizli Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Bir-
liği eski Başkanı Musa Çelikkol ile va-
tandaşlar katıldı. 

“BEREKETE VESİLE 
OLMASINI DİLİYORUM”
Hizmet Gazetesi’ne özel açıkla-

malarda bulunan Başkan Mehmet Ali

Yılmaz, “Müslümanlıkta matem ayı,
Muharrem ayının Aşure gününün,
hayra, bolluğa, berekete vesile ol-
masını diliyorum. Öncelikle Hazreti
Hüseyin ve ehlibeyti rahmet ve min-
netle yad ediyorum. 

Milli birliğin, kardeşliğin huzurun
ve sükûna vesile olmasını dilerken Fi-
listin’deki savaşın, kanın, gözyaşının
dinmesini, Türkiye’de terörsüz hu-
zura erdiğimiz bir ülke, mutluluğun,
barışın, kardeşliğin her daim temin
ve tesis edildiği bir ülkede yaşamı Ce-
nab-ı Hak’tan niyaz ediyorum. Ka-
tılan sağlayan hemşehrilerimize, teş-
kilat mensuplarımıza, herkese çok te-
şekkür ediyorum. Ayrı ayrı sevgi se-
lam ve hürmetlerimizi sunuyorum”
ifadelerini kullandı.

HATİCE İÇKE
Tekstilin şehri Denizli’de tekstilciler sı-

kıntılar yaşıyor. Bu sıkıntılar nedeniyle
pek çok firma işçi çıkarma yada kapan-
ma yoluna gidiyor. Denizli Terziler Kon-
feksiyoncular Ve Giyim Sanatkarları
Odası Başkanı Ahmet Can, tekstil sek-
törü alanında yaşanan sıkıntıları ve çö-
züm yollarını anlattı. Can, markalaş-
manın önemine değindi ve Denizli’nin,
dünyanın fason üreticisi olmaktan çık-
ması gerektiğini belirtti. Tekstil alanındaki
sorunların çözümü için önerilerde bu-
lundu.Başkan Can “Giyim sektörü, özel-
likle hazır giyim, ev tekstili
gibi sektörler hepsi beraber
değerlendirilmesi gereken
sektörler aslında. Global an-
lamda görüşülebilecek bir
konu. Mesela otomotiv sek-
törü, ihracatta tek sektör
olarak geçiyor, ama tekstil-
le alakalı şey de ev tekstili
ayrı geçiyor, giyim sektörü
ayrı geçiyor, havlu bornoz
tarzı ayrı geçiyor, bundan
dolayı da ihracat üçe bölü-
nüyor veya dörde bölünüyor, bu şekil-
de algılanıyor. Bu sefer de devletten al-
dığı teşvik, pastadaki pay bölünmüş
oluyor. Ama bir otomotiv de o şekilde
değil, yan sanayileriyle beraber değer-
lendiriliyor ama tekstil de ayrı ayrı de-
ğerlendirildiği için alınan teşvikler fark-
lı oluyor, biraz daha düşük oluyor. Bun-
lar bu yönde değerlendirilebilir” dedi.

“MARKALAŞAMIYORUZ”
Denizli’de tekstil alanında sıkıntılar ol-

duğunun markalaşma patent alma ol-
maması sebebiyle de kapanmaların ol-
duğunu söyleyen Ahmet Can “Denizli’de
tekstil sektöründe fabrika alanlarında ka-
panmalar oluyor. Genel olarak bir kriz
var, bir sıkıntı var. Bu sıkıntıyı herkes bi-
liyor. Ama ben şunu söylüyorum sürekli;
genel bir kriz varsa, özel de bir çıkış nok-
tası aramak lazım. Kişinin çabasının ön
plana çıkması lazım. Özelde bir sıkıntı

varsa da genel bir çözüm bulmak lazım.
Eğer benim iş yerimde bir sıkıntısı var-
sa veya benim şahsımla alakalı bir sıkıntı
varsa bunu globalleşerek, ihracatla yada
daha böyle geniş çaplı müşterilere hiz-
met ederek, kapasitemi büyüterek o
krizi aşmam gerekiyor. Orda ki çözüm
noktası da biraz şahsi gayretle oluyor.
Yani kendimi geliştirmek, fabrikamı ge-
liştirmek, markalaşmak gibi şeylerle ala-
kalı oluyor. Eğer markalaşmayı, patent
almayı yaygınlaştırabilirsek etkili olabi-
liriz. Türkiye’deki tekstil sektörün sıkın-
tısı bu, özellikle Denizli’de biz bunu ya-
pamıyoruz, biz markalaşamıyoruz.  İş gü-
cümüz çok güzel, potansiyelimiz iyi, ni-
telikli elemanlarımız iyi ama fabrika ge-
nel yönetiminde bir sıkıntı var.Bu so-
runlar genel de oradan kaynaklanıyor.
Birinci nesil kuruyor, ikinci nesil devam
ediyor, üçüncü nesilden iflaslar geliyor.
Sürdürülebilirliğimiz olmuyor maalesef,
bu da biraz profesyonel yönetim olma-
dığından kaynaklı. Aile içi bölünmeler
oluyor. Biraz daha profesyonel bir yö-
netime geçmemiz gerekiyor. Orayı aşa-
bildiğimiz zaman markalaşmada zaten

kendiliğinden gelmiş olacak. Ama Tür-
kiye’de genel bir markalaşma olmuş olur
ve iler ki zamanlarda bu Dünya’ya da
açılacaktır” dedi.

“DÜNYANIN FASON 
ÜRETİCİSİYİZ”
Markalaşmanın önemli olduğunun al-

tını çizen Can, “Biz markalaşamadığımız
için şuan da dünyanın fason üreticisiyiz.
Bunu ben bu şekilde söylediğimde ge-
nelde tekstilcilerimiz kızıyor ama gerçek
olan da bu. Mesela bir İtalyan firması, İn-
giliz firması var, Alman firmaları var, teks-

tille alakalı Fransız fir-
maları var. Biz onları
şuan da üretim yapıyo-
ruz. Evet yaptığımız güzel
bir şey ama bizim de
markamız olsa, bizde bir
başka yerlerde ürettiri-
yor olsak veya kendi Tür-
kiye markasını Türki-
ye’de üretiyor olsak daha
güzel olur. Onlar sadece
patentini almışlar, mar-
kasını almışlar, marka-

nın reklamını yapmışlar, markaları tut-
muş, biz sadece onlara fason üreticisi ko-
numundayız. Dediğim gibi tekrar üret-
mek güzel ama markayı bizim oluştur-
mamız daha önemli. Biz kumaşı üretip
gönderiyoruz, onlar kıyafeti üretip, mar-
kasına vuruyor, tekrar bize gönderiyor-
lar. Bizim bunu aşmamız gerekiyor, bi-
zim bir kademe daha atlamamız gere-
kiyor. Biz terzi odası olarak, ihracat ya-
pan firmaların, art firmaları dediğimiz
veya yan firmaları dediğimiz fasoncu de-
diğimiz iş yerleri var. Özellikle bize bağ-
lı olan Fason üretimi yapanlar var. Üre-
timi kendileri yapıyor, bir havlunun
veya bornozun ta başından itibaren
markasına vurmasına kadar getiriyor
ama markaya veya etiketi bir başka fir-
maya ait olduğu için o firmanın adıyla
gidiyor.Aynı şeyleri üyelerimiz yapabi-
liyor, üretimini yapıyor, her şeyini ya-
pıyor ama etiket kendilerinin olmadığı
için bir başka etiketle ihracata gidiyor. Biz
bundan dolayı e-ihracat semineri yap-
tık, bunu birkaç defa Denizli İhracatçı-
lar Birliği ile görüştük.Eğitimler verdik,
birkaç defa eğitimlerimiz oldu, e-ticaret
ile özellikle hani şahıs olarak yapmak is-
terse e-ticaret yapmaları yönünde eği-
timlerimiz oldu. Bu zamanla olacak bir
şey. ‘Birden, hadi bugün başladık yarın
bu noktaya ulaştık’ şeklinde değil, ama
ileri ki zamanlarda bu mutlaka otura-
caktır” şeklinde konuştu.

“TEKSTİLE VERİLEN ÖNEM 
OTOMOTİV SEKTÖRÜNDEN 
AZ OLMAMALI”
Ahmet Can tekstil sektöründeki so-

runları çözümleri noktasında yapılması
gerekenleri şöyle sıraladı; “Aslında so-
runların temelinde nitelikli işgücü ile iş-
verenin buluşturulamaması var. Bu so-
runların çözüm yolları ise, üniversite sa-
nayi işbirliği biraz daha koordineli olmalı,
firmalar çalışanlarına eğitim konusunda
biraz daha bütçe ve zaman ayırmalı, iş-
letme sahipleri temel yönetim konu-
sunda eğitimli olmalı ve profesyonel yö-
neticiliğe geçilmeli, AR-GE ve ÜR-GE’ye
olan önem bilinçli olarak artırılmalı.
Önemli çözüm yollarından biri de mar-
kalaşmaya önem verilmeli, teknik teks-
tile geçiş hızlanmalı. Firmalar arasında
işbirliği sağlanmalı aynı müşteriye kar-
şı fiyat düşürücü ve taviz verici reka-
betten kaçınılmalı. Geniş kapsamlı sek-
tör analizi yapılmalı, arz talep dengesi be-
lirlenerek katma değeri yüksek alanlara
ağırlık verilmeli. Tekstil sektörü bir bü-
tün olarak ele alınmalı sorunları genel
olarak çözüme kavuşmalı. Tekstile ve-
rilen önem otomotiv sektöründen az ol-
mamalı. Fiyatı devlet tarafından belir-
lenen girdi maliyetlerinin enerji ve yakıt
gibi ürünlerde destek sağlanmalı, kısa
orta ve uzun vadeli hedefler belirlenmeli
buna göre program yapılmalı. Devlet teş-
viklerine ulaşım prosedürü biraz daha sa-
deleştirilmeli” dedi.

HABER MERKEZİ
Aydın-Denizli arası seyahat sü-

resini yaklaşık 1 saate düşürecek olan
otoyol için geri sayım başladı. Yet-
kililer, otoyolun yıl sonunda ta-
mamlanacağını belirtti. Karayolları 2.
Bölge Müdürlüğü yetkilisi, Aydın İl
Koordinasyon Kurulu’nda yaptığı
sunumda Aydın-Denizli otoyolunun
ilerleyişini anlattı.

Aydın-Denizli kesiminin ihalesi 3
Temmuz 2020 tarihinde gerçekleş-
tirildi. Toplam uzunluğu 163 kilo-
metre olan yolun, 143 kilometresi
ana gövde, 23 kilometresi ise bağ-
lantı yolu olacak şekilde planlandı.
Ana gövdenin 82 kilometresi ve
bağlantı yollarının 11 kilometresi
Aydın sınırları içerisinde bulunuyor. 

YIL SONUNDA 
TAMAMEN AÇILACAK
Otoyolun Kuyucak ve Kocabaş

kavşakları arasındaki ikinci kesimi, 3
Kasım 2023 tarihinde trafiğe açıldı.
Karayolları 2. Bölge Müdürlüğü yet-

kilisi, çalışmaların son sürat devam
ettiğini ve yıl sonunda otoyolun tü-
müyle hizmete açılacağını belirtti.
Ekonomiye katkı sağlayacak Yeni
otoyolun tamamlanması, Aydın ve
Denizli arasında seyahat süresini kı-
saltarak ekonomik ve sosyal ilişkile-
rin güçlenmesine katkı sağlayacak.
Yolun trafiğe açılmasıyla, ticaret ve

turizm sektörlerinde de önemli bir ha-
reketlilik bekleniyor. Karayolları 2.
Bölge Müdürlüğü yetkilileri, Aydın İl
Koordinasyon Kurulu’nda yaptıkla-
rı açıklamada, projenin tamamlan-
masıyla bölgenin ulaşım altyapısının
güçleneceğini ve vatandaşların daha
hızlı ve güvenli bir yolculuk yapabi-
leceğini vurguladılar.

ABDİL YAŞAROĞLU
Çivril ilçesinde yaşayan 86 ya-

şındaki şehit annesi Raziye Bayar,
yaşlılığa bağlı rahatsızlıklarından do-
layı tedavi gördüğü hastanede ha-
yatını kaybetti. Bayar, gözyaşları
içinde son yolculuğuna uğurlandı.

1993 yılında Diyarbakır'ın Lice il-
çesinde görev yaptığı sırada şehit dü-
şen Yüksel Bayar'ın an-
nesi olan Raziye Bayar,
bir süredir yaşlılığa bağ-
lı sağlık sorunları nede-
niyle tedavi altındaydı.
22 Temmuz Pazartesi
günü Denizli'de özel bir
hastaneye kaldırılan Ba-
yar, burada yapılan tüm
müdahalelere rağmen

hayata gözlerini yumdu.
Bayar Çivril’de Yeni Ca-
mi'de öğle namazının ar-
dından kılınan cenaze na-

mazıyla son yolculuğuna uğurlandı.
Raziye Bayar'ın vefatı, başta ailesi ve
yakınları olmak üzere, tüm Çivril hal-
kı arasında büyük üzüntü yarattı. 

‘Denizli’de üretilen ürüne
başka marka vuruluyor’

Denizli Terziler Konfeksiyoncular Ve Giyim Sanatkârları Odası Baş-
kanı Ahmet Can, Denizli’de tekstil sektörünü değerlenirdi. Tekstil
şehri Denizli’nin dünyanın fason üreticisi konumundan kurtulması ge-
rektiğinin altını çizen Başkan Can, markalaşmanın önemine değindi.

HABER
ÖZELÖZEL

Çivrilli şehit annesi son yolculuğuna uğurlandı

Aydın-dEniZLi otoyoLu
için gERi SAyım BAşLAdı

MHP’den aşure hayrı
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Sahibinden
1991 Toros
LPG’li
Yük görmemiş
Temiz 
199.000 TL
0 532 317 53 11

OTOMOTiV

Sahibinden
2014 Seat İbiza
1.4 LPG’li
146 bin km
Değişen yok 
3 parça boya
575.000 TL
0 532 769 19 85

OTOMOTiV

Sahibinden
Audi A6 Sedan 

2.0 TdI  
2008 model dizel
otomatik, 101 bin km 
İlk sahibinden Siyah 
Değişen yoktur, 
4 parça boyalıdır 
1.010.000 tL 
0 532 214 89 22

OTOMOTiV

Sahibinden
asmalıevlerde 

1+1 Kiralık apart eşyalı
0 533 391 38 33

TEV Denizli Şubesi
Adres: Çaybaşı Cad. No.32 

Küçüksaray Apt. Zemin Kat D.2
20010 Denizli / TÜRKİYE

Telefon: (0258) 264 65 99 
264 64 90 - 262 33 63

E-Posta: denizli@tev.org.tr

ELEmAn ARAnıyoR
Bünyemizde görevlendirilmek üzere imalat ustaları, 

kaynakçılar ve yardımcı personeller alınacaktır. 
ücret dolgundur.  tüm sosyal haklar mevcuttur. 

müracaatlar şahsen firmamıza yapılacaktır. 
tel: 0553 217 35 41 

gSd çelik yapı İnşaat 
Adres: izmir yolu üzeri, Beylerbeyi mevkii

(volvo akça karşısı) denizli

İBRAHİM ALAYONT 
Pamukkale Belediye Başkanı Ali

Rıza Ertemur, 31 Mart Yerel Seçimle-
rinden sonra ilk kez basının karşısına
geçti ve önemli açıklamalarda bulun-
du. Beklediklerinden daha zor bir du-
rumun kendilerini karşıladığını ifade
eden Başkan Ertemur, “Bahanemiz
yok. Borçlar belimizi büküyor. Kulla-
nılan krediler var. Hey ay ödemeleri
yapıyoruz. 2025 yılının 2’nci çeyre-
ğinde mali anlamda rahatlamış ola-
cağız” dedi. Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan’ın ‘Öyle 25 kuruşa si-
mit satmak yok’ açıklamasına da sert
çıkan Başkan Ertemur, “ Cumhur-
başkanı simit diyor ama gelsin bir be-
lediyelerin borçlarına baksın. 28 mil-
yon TL geçmiş döneme ait SSK bor-
cu var. Biz bunu 3 ayda mı yaptık. Ay-
rıca bizim 1 Nisan’dan itibaren öden-

memiş SSK borcumuz yok. Sayın
Cumhurbaşkanı’nın bir düşünmesi
gerekiyor. Biz bu belediyeleri AK Par-
ti’den aldık. Kendi de bunu biliyor” ifa-
delerini kullandı.

“CİDDİ BİR KREDİ 
BORCU ÖDÜYORUZ”
100 günlük icraatlarını anlatarak ko-

nuşmasına devam eden Başkan Erte-
mur, “1 Nisan’dan itibaren çalışmala-
rımızı izliyorsunuz. Pamukkale’nin zor
bir bölge olduğunu biliyorduk. Zor bir
belediye olduğunu biliyorduk. Bek-
lentimizin üzerinde zorluklarla karşı-
laştık. Bunun arkasına ise hiç sığın-
madık. Bu sorunları gelecekte yapa-
caklarımız için bahane olarak kullanıp
gündeme de getirmedik. Kendi içi-
mizde bu süreci düzeltmeye çalıştık.
Verdiğimiz sözleri yerine getirerek bu-
güne kadar geldik. Bir ucu Tavas, bir
ucu Çal, bir ucu Güney’de bir ilçeyi yö-
netiyoruz. Verdiğimiz sözleri yerine
getirmek ve içinde bulunduğumuz
bütçeyi nasıl dengeleyebiliriz diye ça-
lıştık. Büyük bir borç yükü vardı. Ya-
vaş yavaş işlerimiz rayına girecektir. Bu
süreçte bir anket formu oluşturarak va-
tandaşlarımızın beklentilerini sorduk.
STK’lar ile görüşerek birlikte yönet-
meye çalışıyoruz. Emin adımlarla yo-
lumuza devam ediyoruz. Vatandaşın
çöp poşeti talebi vardı. Şuanda dağı-
tılıyor. Büyük bir borçla devraldığımız
bütçeyi dengelemeye çalışıyoruz. Geç-
miş dönemde aşırı derece bir kredi kul-
lanılmış. Ciddi bir kredi borcu ödüyo-

ruz. Dediğim gibi bahanemiz olmaya-
cak” diye konuştu.

“HALK EKMEK 
1 HAFTAYA AÇILIYOR”
Ertemur, seçim vaatleri arasında yer

alan ‘halk ekmek projesini’ hayata ge-
çireceklerini söyledi. Bir hafta, on gün
içerisinde Pamukkale İlçesinde halk ek-
mek büfelerinin kurulmaya başlana-
cağını belirten Ertemur, bu adımın hal-
kın daha uygun fiyata ekmek alabil-
mesi için atıldığını söyledi. Henüz bir
fiyat belirlenmediğini ifade eden Baş-
kan Ertemur, "Bu işi kar amacı güt-
meden, halkımızın daha uygun fiyata
ekmeğe ulaşabilmesi için en ucuz şe-
kilde satacağız” dedi.  Başkan Ertemur
ayrıca, çöp poşeti dağıtımına başla-
dıklarını ve halk tarafından olumlu geri
dönüşler aldıklarının altını çizdi.

“PAMUKKALE GENÇLİK 
MERKEZİ AÇILACAK!”
Büyük tartışmaların yaşandığı ve 8-

9 yıldır hizmete açılması merakla bek-
lenen ‘Pamukkale Gençlik Merkezi’ ile
ilgili de bilgi veren Başkan Ertemur,
“Pamukkale Gençlik Merkezi için se-
çim öncesi Spor Toto ile bir anlaşma
sağlanmış. 150 milyon TL’lik bir pro-
je. 140 milyon TL civarında ödenmiş
ama yapımı devam ediyor. 40-50
milyon TL civarında imalat parasını
Spor Toto’dan istemiştik. O parayı he-
nüz göndermediler. Ne olursa olsun
orası tamamlanacak. Herkesin dikka-
tini çeken bir alan… Bir proje var ise
hayata geçmesi gerekiyor. Ağustos
ayı gibi orada da çalışmalar son bula-
bilir” ifadelerini kullandı.

KOCAÇUKUR KRİZİNİ 
DETAYLI ANLATTI
Kocaçukur krizine dair de bilgiler

veren Başkan Ertemur, “23 Şubat’ta
sözleşme bitmiş ve yenilenmemiş. Bi-
zim karşımıza çıktı. Bizden önce 200
bin TL olan kira bizim karşımıza 750
bin TL olarak çıktı. Burada bir reaksi-
yon gösterdik. 2 kez fiyat arttırmışlar.
Bu fiyatla buranın işlemeyeceğini söy-
ledik. Biz bunu ilgili makama ilettik.
Bize çözeceklerini söylediler. Bekle-

memize rağmen çözülmedi.
O ören yerindeki bütün büfeler ki-

ralık. Pamukkale’nin tamamı İsviçreli
bir şirkete verilmiş. O şirket özel şa-
hıslara kiralamış. Oranın çöpünü biz te-
mizliyoruz. Temizlik maliyeti 650 bin
TL civarında. Ben bunu söyledim.
‘Sizden de katkı bekliyoruz’ dedim. Ko-
caçukur ile ilgili bir hayalim var. Tüm
dünyadan insanlar burayı gelip göre-
biliyorlar. 3-5 km’de yaşayan çocuk-
lar, kadınlar burayı göremiyor. Bura-
yı ‘bize verin’ dedim. Olmadı. Ben de
‘sizin çöpünüzü toplamıyorum’ de-
dim. Geri adım atıp Ankara’ya çağır-
dılar. Bakanlığa anlattım. Rakamın
çok yüksek olduğunu kendileri söyle-
di ve revize edeceğiz dediler. Yine bize
750 bin TL fatura gönderdiler. Son ola-
rak bize boşaltmamızı söylediler. Bo-
şalttık. Biz yine ihalesine girip almaya
çalışacağız” dedi.

“İSMİ DEĞİL, PAMUKKALE’Yİ 
DEĞİŞTİRECEĞİZ”
Pamukkale isminin özellikle ha-

berlerde ve sosyal medyada kötü lan-
se edilmesiyle ilgili de konuşan Erte-
mur, “Pamukkale’nin isminin değişti-
rilmesi için öneriler oldu. Kadın cina-
yeti, uyuşturucu isimle eşleşti dediler.
Bu ismi değiştirmek meclis kararı ile ko-
lay bir şey. Gelin Pamukkale’yi değiş-
tirelim.Belediyenin ismini değiştirince
kadın cinayetlerini, fuhşu, düzensiz
göçü önleyemezsiniz. Biz bunun için
çalışıyoruz. Bir rapor hazırladık. Em-
niyet ile ortak çalışmamız olacak. Pa-

mukkale’yi yaşanılabilir bir hale geti-
receğiz. Pamukkale’nin ismini değil Pa-
mukkale’yi değiştireceğiz” diyerek öne-
rilere kapıyı kapattı.

“PAMUKKALE KAÇAK 
CENNETİ OLMUŞ”
Denizli’de ciddi anlamda özellikle

Pamukkale’de imara aykırı yapılaş-
malar olduğunu vurgulayan Ertemur,
“100 metrekare alan için ruhsat alın-
mış bunu bin 100 metrekareye çıkar-
mış. 2 milyon 3 milyon gibi rakamlar
var. Bu cezaların rakamlarını ben be-
lirlemiyorum. Yasaya aykırı ise biz iş-
lemi yapıyoruz ve ceza otomatik sis-
temden çıkıyor. 1994 ile 1999 yılları
arasında bende belediye meclisinde
görev yaptım. O dönemde arkadaşla-
rımın binasını bile yıktım. Pamukkale
kaçak inşaat cenneti olmuş. ‘Siz gidin
yapın, hallederiz’ dedikleri için bu
hala gelmiş. Açıkçası günümüz kaçak
inşaatlarla geçiyor. Bu sorun 10 yıldır
katlanarak geliyor. 

Bu arkadaşlar cezasını ödeyecek.
Hepsini yıkmaya kalksak 10 tane kep-
çe almam lazım. Kanun çerçevesinde
olsun, aksi işler yapmayın diyoruz. Bu
kesilen cezalarda bizim dahlimiz yok.
Sistem otomatik kesiyor. Arsanın ko-
numu, yapının metrekaresi, gelir du-
rumu göz önüne alınarak yapılıyor.
100 metrekare ruhsat alan arkadaş ka-
nuna aykırı şekilde bin 100 metreka-
reye kadar işletmesini büyütmüş, bu-
nun gibi birçok örnek var” diyerek ko-
nuya açıklık getirdi.

‘İsmi değil Pamukkale’yi
değiştireceğiz”
Pamukkale Belediye Başkanı Ali Rıza Ertemur, basın mensupları ile buluştu. Pamukkale için gece gündüz çalış-
tıklarını ifade eden Başkan Ertemur, Pamukkale Gençlik Merkezi, Koçaçukur, belediyenin borçları, ilçedeki
kaçak yapılaşma, Pamukkale Belediyesi’nin isminin değiştirilmesi başta olmak üzere merak edilenleri yanıtladı.

Ertemur Pamukkale’de
merak edilenleri yanıtladı
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BuLmAcA çÖZümLERİ

HABER MERKEZİ
Üniversite hayali ku-

ran milyonlarca aday
için tercih dönemi baş-
ladı. Ölçme Seçme ve
Yerleştirme Merkezinin
(ÖSYM) internet adre-
sinden yapılabilecek ter-
cih işlemleri 2 Ağustos'a
kadar devam edecek.

Ölçme Seçme ve
Yerleştirme Merkezi
(ÖSYM) tarafından mil-
yonlarca adayın üniversite hayalini ger-
çekleştirmesi için 8-9 Haziran'da yapılan
Yükseköğretim Kurumları Sınavının (YKS)
sonuçları 16 Temmuz'da açıklanırken,
adayların hayalini kurdukları üniversite için
tercih dönemi başladı. 2024-YKS'ye 3 mil-
yon 120 bin 870 aday başvurup, sınavın
ilk oturumu olan Temel Yeterlilik Testi'ne

(TYT) 2 milyon 819 bin
362 aday katılırken,
adaylar 25 Temmuz-2
Ağustos 2024 tarihleri
arasında tercih işlemleri-
ni https://ais.osym.gov.tr
internet adresinden ya-
pabilecek. Toplam 1 mil-
yon 58 bin 345 konten-
janın bulunduğu yük-
seköğretim kurumları için
2024-YKS Yükseköğre-
tim Programları ve Kon-

tenjanları Kılavuzu, ÖSYM'nin internet si-
tesinde yayımlandı.

Adaylar, tercih süresi içerisinde iş-
lemlerini yaparak 2 Ağustos'a kadar ter-
cihlerinde değişikliğe gidebilecek. Tercih
yapacak adayların kılavuzu dikkatle in-
celemeleri, tercihlerini kılavuzda belirtilen
doğrultuda yapmaları gerekiyor.

HABER MERKEZİ
Son yıllarda en çok tartışılan konu olan

kamu görevlilerin çift ve daha fazla maaş
alma dönemi bitiyor. Resmi Gazetede ya-
yımlanan karara göre artık devlet me-
murları tek maaş alacak.

Kamuda tasarruf tedbirlerine ilişkin dü-
zenlemeler içeren kanun Resmi Gazete'de
yayımlandı. Düzenlemeler 1 Ocak 2025'te
yürürlüğe girecek.  Düzenlemeyle, her sta-
tüdeki kamu görevlileri sadece bir görevi

için maaş alacak. O maaş en yüksek dev-
let memuru maaşını yani 98 bin lirayı ge-
çemeyecek. Tedbirlere uymayan kamu
görevlilerine maaş kesintisi ya da işten çı-
karma gibi pek çok idari ceza verilebile-
cek. Kamuda ihtiyaç fazlası olan araçla-
rın satışı gerçekleştirilecek. Sokak ve cad-
delerin aydınlatma giderlerinde belediye
ve il özel idarelerinin genel bütçe vergi ge-
lirleri payından yapılan kesinti oranı yüz-
de 20’den, yüzde 30’a çıkarılacak.

kamuda çift maaş
dönemi bitiyor

Denizli'nin Tavas ilçesinde kay-
bolan ve 5 gündür kendisinden ha-
ber alınamayan 25 yaşındaki Mu-
hammet Çıralı'nın cansız bedeni,
Aydın'ın Kuyucak ilçesinde bulun-
du. Edinilen bilgilere göre, Ay-
dın'ın Kuyucak ilçesinin Başaran
Mahallesi'nde kötü koku duyan
vatandaşlar, arazide bir kişinin ha-
reketsiz yattığını fark etti. İhbar
üzerine olay yerine sağlık ve jan-
darma ekipleri sevk edildi. Yapılan
incelemelerin ardından hareketsiz
yatan kişinin hayatını kaybettiği
belirlendi. Yapılan incelemelerin
ardından kimliği belirlenen gencin
Denizli'de 5 gündür kayıp olarak

aranan Muhammet Çıralı (25) ol-
duğu öğrenildi. Olay yerindeki in-
celemelerin ardından gencin cansız
bedeni otopsi yapılmak üzere Ay-
dın Adli tıp Kurumu Morguna kal-
dırıldı. Olay yerinde yapılan ince-
lemelere göre Çıralı'nın motosiklet
kazası sonucu olay yerinde öldüğü
düşünülüyor. Öte yandan, Çıralı'nın
ailesinin 21 Temmuz Cumartesi
gününden beri kendisinden haber
alamadığı ve kayıp ilanı verdiği
belirtildi. Her yerde evlatlarını ara-
yan ailenin oğullarının yerini bulan
kişi içinde 250 bin TL para ödülü
verecekleri öğrenildi. Olayla ilgili so-
ruşturma başlatıldı. İHA

5 gün sonra acı haber!

YKS tercih dönemi başladı

HABER MERKEZİ
Her aileye aile danışmanı geli-

yor. Aile ve Sosyal Hizmetler Ba-
kanı Mahinur Özdemir Göktaş,
Her ailenin bir danışmanı olmasını
istediklerini belirterek, “Bu sayede
mahalle mahalle ülkemizin sosyal
risk haritasını çıkaracağız. Olası
riskleri önceden görüp ona göre ha-
reket edeceğiz. Böylece önleyici
tedbirlerimizi de almış olacağız”
dedi. Aile ve Sosyal Hizmetler Ba-
kanı Mahinur Özdemir Göktaş,
NTV Ankara Temsilcisi Ahmet Er-

gen’in sorularını yanıtladı. Nüfus
politikaları hakkında uzun vadeli ça-
lışmalar yürüttüklerini belirten Ba-
kan Göktaş, ekono-
mik kaygılar nede-
niyle çocuk sahibi
olmanın ertelendi-
ği iddialarına karşı
çıkarak, yurt dışın-
daki örneklerin
bunu doğrulamadı-
ğını ifade etti. Her
ailenin bir danış-
manı olmasını iste-

diklerini belirten Bakan Göktaş,
"Buradan ilk defa açıklıyorum; Bu-
nunla ilgili çalışmamızı başlattık. Bu

sayede mahalle
mahalle ülkemizin
sosyal risk haritası-
nı çıkaracağız. Ola-
sı riskleri önceden
görüp ona göre ha-
reket edeceğiz.
Böylece önleyici
tedbirlerimizi de al-
mış olacağız" ifade-
sini kullandı.

Her aileye danışman geliyor
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İBRAHİM ALAYONT 
Denizlispor Başkanı Ahmet

Yalın Yıldırım, son zamanlarda
bazı kesimlerde, Denizlispor‘u
kapatıp yeni bir kulüp üzerinden
Denizlispor’un borçlarından kur-
tulabileceği şeklinde konuşulan
konuya açıklık getirdi. “Konuya
açıklık getirmek için bu açıkla-
manın yapılması zorunluluğu
doğmuştur” diyen Başkan Yıl-
dırım, “ Son zamanlarda bazı ke-
simlerde, Denizlispor‘u kapatıp
yeni bir kulüp üzerinden Deniz-
lispor’un borçlarından kurtula-
bileceği şeklinde yanlış bir bilgi

yer almakta-
dır. Öncelikle

şu iyi bilin-
melidir ki,
yeni bir isim ve
farklı bir tüzel
kişilik olmasına
rağmen bu ka-

nunen mümkün
değildir. Bu sis-

t e m ,

hülle sayılmaktadır. Uluslararası Spor
Tahkim Mahkemesi (CAS) kararla-
rı ile de bu karar sabittir” dedi.

“KAFA KARIŞTIRMAKTAN 
BAŞKA İŞE YARAMIYOR”
Denizlispor var oldukça başka al-

ternatif olmayacağını ifade eden Yıl-
dırım, “FIFA Uyuşmazlık Çözüm
Kurulu ve CAS kararları ile eski
borçlar, yeni kurulan farklı tüzel ki-
şilikler olsa bile kulüp ismi, kulüp
merkezi, logosu, renkleri, tesisleri,
stadyumu, taraftarları, benzer spor-
tif paylaşımları, teknik ekip, yöneti-
cileri, sponsorlukları, futbolcu geçiş-
leri, benzer sosyal medya yönetim-
leri ve web tasarımlarına kadar kar-
şılaştırmalar ile bir önceki kulübün
devamı olduğu kararına dayana-
rak, eski borçlardan yeni kulübü so-

rumlu kılar. Federasyon da bu kararı
uygulamak zorundadır. Bu sebepten
dolayı Denizlispor'u desteklemek-
ten ve yaşatmaktan başka çare yok-
tur. Denizlispor var oldukça başka bir
alternatif olmayacaktır. 

Yeni kurulacak tüm alternatifler,
Denizlispor’un tüm borçlarını da ka-
bul etmek durumundadır. FIFA Di-
siplin Komitesi ve CAS kararları
bunu kesin şekilde mecbur kılmak-
tadır. Bu tür yanlış bilgi, paylaşım ve
beklentiler; enerjimizi tüketmekten,
zaman kaybından en önemlisi de bu
kulübün ayağa kalkmasına katkı
vermek isteyenler ile kamuoyunun
kafasını karıştırmaktan başka bir işe
yaramamaktadır. Denizlispor'umuz
1966'da kurulduğu adıyla, logosuy-
la, renkleri ve formasıyla yaşaya-
caktır” diye konuştu.

SPOR SERVİSİ
Türkiye Futbol Federasyonu

tarafından yeni sezonda Trend-
yol Süper Lig'de görev yapacak
hakemlerin listesi duyuruldu.

Video Yardımcı Hakem (VAR)
kısmında görev alacak hakem-
lerin de paylaşıldığı listede saha
içi görevi alacak hakemlerin
arasında Denizlili Ümit Öztürk

de yer aldı.  Ümit Öztürk geçti-
ğimiz günlerde Andorra'da oy-
nanan SantaColoma - Midtjyl-
land mücadelesinde 4'üncü ha-
kem olarak görev yapmıştı.

Oztürk Süper Lig kadrosunda!

Denizli FK hayali suya düştü
Denizlispor Başkanı Ahmet Yalın Yıldırım kamuoyunda fazlaca tartışılan Denizlispor’un kapatılıp yeni kulüp kurularak borçlardan
kurtulabileceği konusuna açıklık getirdi. Başkan Yıldırım, ““Denizlispor var oldukça başka alternatif olmayacak” ifadelerini kullandı.


